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Abstract (en)
[origin: JP2017037065A] PROBLEM TO BE SOLVED: To provide a mechanical timepiece movement provided with a feedback system capable
of precisely regulating the frequency of a local oscillator resonator.SOLUTION: A mechanical timepiece movement (1) includes at least one barrel
(11), a set of gear wheels (12) driven at one end by the barrel, an escapement mechanism of a local oscillator (13) with a resonator in the form of
a sprung balance, and a feedback system (2) for the timepiece movement. The escapement mechanism is driven at another end of the set of gear
wheels (12). The feedback system (2) includes at least one precise reference oscillator (21) combined with a frequency comparator (22) to compare
the frequency of the two oscillators. The feedback system (2) also includes a mechanism (23) for regulating the local oscillator resonator to slow
down or accelerate the resonator based on the result of a comparison in the frequency comparator.SELECTED DRAWING: Figure 1

Abstract (fr)
Le mouvement d'horlogerie mécanique (1) comprend au moins un barillet (11), un ensemble de roues d'engrenage (12) entraîné à une extrémité
par le barillet, et un mécanisme d'échappement d'un oscillateur local (13) avec un résonateur sous forme d'un balancier-spiral et un système de
rétroaction (2) du mouvement d'horlogerie. Le mécanisme d'échappement est entraîné à une autre extrémité de l'ensemble de roues d'engrenage
(12). Le système de rétroaction (2) comprend au moins un oscillateur de référence précis (21) combiné à un comparateur de marche (22) pour
comparer la marche des deux oscillateurs et un mécanisme de réglage (23) du résonateur de l'oscillateur local pour ralentir ou accélérer le
résonateur sur la base d'un résultat de la comparaison dans le comparateur de marche.
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